

Members' Activities 委員活動



April • 四月

Members celebrated the 60th Anniversary of the Housing Society.

委員慶祝房協六十周年。▼



May • 五月

Members turned up to witness the MOU signing for the Building Maintenance Grant Scheme for Elderly Owners.

委員出席見證「長者維修自住物業津貼計劃」備忘錄簽署儀式。▶



June • 六月

Exploring new concepts of environmental property management at the Members' Luncheon.

於委員午餐會上探討環保物業管理的新概念。



January • 一月

Members shared views on housing with Government officials at the Spring Dinner.

於團年晚宴上，委員與政府部門的嘉賓交流房屋意見。

Members attended the Housing Society Award Presentation Ceremony 2009.

委員出席二零零九年「香港房屋協會獎助學金」頒獎儀式。▼



February • 二月

Members visited Guangzhou to study elderly housing and care.

委員到廣州考察長者房屋及護理。▶



Members joined the Workshop on Value Management to plan for elderly housing.

委員參加「價值管理工作坊」，探索長者房屋的規劃。▶



September • 九月

The 56th Annual General Meeting of the Housing Society.

第五十六屆房協周年委員大會。▼



Members proposed a toast to all staff at the Annual Dinner 2008.

委員於「二零零八年周年晚宴」上向員工祝酒。▼



October • 十月

Members attended the Building Safety Carnival co-organised by the Housing Society, Buildings Department and Urban Renewal Authority.

委員出席由房協、屋宇署及市區重建局合辦的「樓宇安全嘉年華」。



December • 十二月

The Special Committee on Elderly Housing delegation went for a study tour to Tokyo.

「長者房屋特別委員會」到東京考察。



Chairman Mr Yeung Ka-sing hosted a dinner to thank members' contributions over the past year and welcome new members on board.

主席楊家聲先生設宴感謝委員過去一年的貢獻，並歡迎新委員加入。



Members discussed the future development directions of the Housing Society in a brainstorming session.

委員於集思會上討論房協未來的發展路向。



March • 三月

At the Members' Luncheon, Professor Whitehead from the University of Cambridge was invited to speak on "Subsidised Housing in the Twenty-First Century".

委員午餐會邀請英國劍橋大學教授探討「二十一世紀的資助房屋」。



Members present at the Tanner Hill Senior Residences Foundation Stone Laying Ceremony.

委員出席「丹拿山長者居所」奠基典禮。



Members attended the retirement dinner of the former Chief Executive Officer and Executive Director, Miss Wong Lai-chun.

委員於晚宴祝賀前行政總裁兼執行總幹事王麗珍小姐榮休。

